
 

V E R K S A M H E T S P L A N 
KFUM Basketbollklubb Skellefteå 

för säsongen 2022/2023 

 

Mål 

KFUM Skellefteå Baskets långsiktiga mål är att kunna erbjuda fler barn och ungdomar 

möjligheten att spela basket. De aktiviteter vi genomför för våra medlemmar ska vara välplanerade, 

roliga, utvecklande och bedrivas i linje med föreningens policys och värderingar. Vi vill att så många 

som möjligt av våra medlemmar skall vara aktiva i vår förening så länge som möjligt. Vi ska också 

erbjuda bästa möjliga utbildning för de ungdomar i våra stadslag som vill satsa på sin idrott. Detta 

skall ske genom att erbjuda så bra förutsättningar för basketträning som möjligt, när det gäller 

lokaler, utrustning och utbildade ledare. 

 

Våra värdeord är Klubbkänsla, Öppenhet, Glädje och Rent spel. 

Alla föreningens medlemmar är viktiga oavsett roll, prestation och bagage. Tillsammans driver vi 

föreningen framåt. Vår verksamhet är lättillgänglig och vi har ett öppet klimat där alla är olika men 

lika välkomna. Glädjen är drivkraften i vår förening. Vi uppmuntrar varandra och har roligt 

tillsammans. Vi följer de regler som är uppsatta. Vi uppträder sportsligt på och utanför planen. 

 

Strategi 

Det som gör vår idrott attraktiv är att den är rolig, fartfylld och enkel att prova på eftersom 

den inte kräver någon dyr utrustning. Det innebär också att vi tar ansvar för att nå där andra sporter  

inte når. Detta ska vi kommunicera i möten med barn och ungdomar när vi på olika sätt marknadsför  

vår förening och basketen som idrott. En strategi för att kunna växa som förening, men också för att  

erbjuda hög kvalitet på våra aktiviteter, är att kontinuerligt satsa på att utbilda och vidareutbilda  

ledare, funktionärer och domare men också att satsa på utökad marknadsföring av vår förening i  



olika kanaler såsom sociala medier samt prova på aktiviteter för olika målgrupper som är nyfikna på 

basket. 

 

Planerade idrottsliga aktiviteter säsongen 2023/2024 

Deltagande i Seriespel (Norrbotten resp Västerbotten) planeras för följande stadslag: 

• Dam utveckling 

• Herrar div 2 

• Flickor 11 

• Pojkar 10/11 

• Pojkar 12 

• Flickor 08 

• Flickor 09/10 ????????? 

• Pojkar 08/09 

Skolbasketverksamhet för barn i årskurs 1-4 (mixade träningsgrupper för pojkar och flickor): 

• Engelska skolan Mix åk 1-4 

• Flora Mix år 13/14 

• Norrhammar Mix åk 1-4 

• Lejonström Mix åk 1-4 

• Morö Backe Mix åk 1-4 

• Sunnanå Mix åk 1-4 

”Easy Basketball Challenge” turneringar kommer att arrangeras för skolornas träningsgrupper 

i Skellefteå. Dessa arrangemang sker inom ramen för och enligt de regler som fastställts av 

Svenska Basketbollförbundet. Vid minst ett tillfälle under säsongen avses skollag från Umeå att 

inbjudas att delta i vårt arrangemang. Vid minst ett tillfälle avses våra skollag att delta i ett 

motsvarande arrangemang i Umeå. Deltagande i Distriktsmästerskap (DM), planeras våren 

2024 för föreningens äldre stadslag. Utöver detta kommer några av våra lag att delta i externa 

cuper anordnade av andra föreningar, t ex 3x3. 

 

Övriga planerade aktiviteter säsongen 2023/2024 

Konkurrensen om halltider är stor, men eftersom fler halltider är en förutsättning för att vår 

förening skall kunna växa och bedriva en bra verksamhet, fortsätter vi kampen för fler 

halltider av god standard. Detta genom täta kontakter med Kultur och fritid, samt även andra 

föreningar. Ett antal gemensamma klubbaktiviteter kommer också att genomföras för våra 

medlemmar under säsongen. Bland annat klubbmästerskap (höst och vår) samt en bussresa till 



Luleå eller Umeå för att våra medlemmar skall kunna se seniorbasketmatcher på högsta 

möjliga nivå. 

Ett gemensamt föreningsarbete i samband med festivalen Summertime Music & Life 2024 avses 

genomföras, där föreningens stadslag arbetar tillsammans för att generera intäkter till föreningen.  

Även arbetet med sponsring fortsätter. 

Fortsatt samverkan med SISU vad gäller föreningsutveckling samt passande föreläsningar. 

Föreningen är med representerad i Västerbottens basketdistriktsförbund 

(VBDF). 

 

1. Fler tränare och fler domare 

En nyckelfaktor för att kunna växa är att vi har tränare och domare. En viktig fråga för 

föreningen är därför att kunna erbjuda befintliga och nya ledare såväl grund- som 

fortbildning. Vi kommer därför att fortsätta samarbeta med VBDF för att genomföra 

utbildningar för olika kategorier ledare. Att kontinuerligt erbjuda nya ungdomsledare 

en grundutbildning är en förutsättning för kontinuitet. Långsiktigt behöver vi som 

förening även ha fler ledare som uppnår steg 2 och steg 3 nivå vilket kvalificerar oss 

för ledaruppdrag uppdrag inom SBBF:s regionsverksamhet. Samma sak vad gäller 

domare. Det kommer också att vara viktigt med domarutbildningar då fler domare 

behöver nå steg 1 och steg 2 nivå. Även här kommer utbildningar att samordnas med 

VBDF. 

 

2. Seniorlag 

Ett led att erbjuda äldre ungdomar att fortsätta med basket så länge som möjligt 

är att erbjuda seniorlag för såväl dam som herr, företrädesvis i division II. För att en 

seniorsatsning ska vara ekonomiskt möjlig utan att påverka barn- och ungdomslagens 

ekonomi, har styrelsen beslutat att seniorlagen ska redovisa en egen budget. 

 

3. Styrelsens arbete och föreningens organisation 

En tydligare rollfördelning och uppdragsbeskrivning är framtagen för att framförallt 

tydliggöra ansvarsfördelningen mellan styrelsen och föreningens sportkommitté. Det 

har i detta arbete beslutats att mer av den sportsliga delen kommer att hanteras av 



sportkommittén där antalet deltagare också har utökats. Detta arbete fortsätter 

2021/2022. Målsättningen med detta är bland annat att kunna engagera fler personer i 

olika uppdrag inom föreningen och att det skall bli lättare att ta vid där andra slutar. 

 

4. Basketgymnasium 

Föreningens satsning på ett basketgymnasium (LIU) i Skellefteå fortsätter. Styrelsen 

bedömer att det är är positivt för såväl sportens synlighet, men framförallt för att 

möjliggöra att ungdomar och unga vuxna fortsätter med basket och att vi kan ha fler i 

lagen även i äldre lag. Målet är att kunna locka målgruppen 2006 inför nästa år. 

 

5. Egna cuper och läger 

På andra sidan pandemin lider vi av ett underskott på basket och dessutom har det 

faktum att regionslägren försvunnit inneburit en förlust, såväl idrottsligt som socialt. 

Här kommer föreningen, tillsammans med grannföreningar i Norr- och Västerbotten 

arbeta för att tillsammans skapa och delta på regionala läger och cuper. Även om vi 

såklart också kommer att åka på andra cuper också. Fortsatt satsning på en sommarcup 

i 3x3-basket. 

 

7. Hemläxa 

Vi har gjort mycket bra, och basket är idag en mycket större sport i Skellefteå. Men just därför finns  

också mycket att göra. Styrelsen anser att årsmötet bör ge styrelsen i uppdrag att under kommande  

år särskilt jobba med följande åtta punkter: 

 

• Synlighet – hela Skellefteå måste veta att man kan spela basket i Skellefteå 

• Fler delaktiga – vi är en ideell förening utan anställda. Fler måste ta en roll om vi ska kunna 

utvecklas. 

• Fler ledare – för att möta intresset måste det finnas alg i alla åldrar 

• Fler domare – börja från grunden, idag finns så få att det  

• Organisationen Sportkommitté/Styrelse 

• Spets/bredd – diskussionen om spetssatsning och breddsport måste föras. 

• Kontaktperson/lag – Varje lag ska ha en kontaktperson på hemsidan 

• Registerutdrag – Bättre rutiner för att säkra en trygg idrott måste införas 

 

  



Denna verksamhetsplan är framtagen av KFUM Basketbollklubb Skellefteås styrelse och 

kommer att redovisas för föreningens medlemmar på kommande årsmöte. 

 

 

Skellefteå, 2023-10-24 

Enar Nordvik, ordförande 

Lena Hedlund, kassör 

Ylva Billing, sekreterare 

Peter Lundström, ledamot 

Nina Olausson, ledamot 


